
Zápis z jednání školské rady 31.10.2017 
 
Přítomni: 
p. Střelec, p.Švajdová, p. Heřmánková, p. Boháčková, p. Lekovski, p. Černá, p. Kubernatová, 
p. Kosová, p. Tomečková,p. Řepa 
 

1. Schválení Výroční zprávy o hospodaření za rok 2016-2017 
Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0. 

2.   Schválení Výroční zprávy o činnosti školy za rok 2016-2017 
       Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se:0 

3. Projednání a schválení Školního vzdělávacího programu 
Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se:0 

4. Projekt spolupráce s MFF a FF UK na interaktivních stolech pokračuje: vyvinutý 
software pro řešení základních matematických úloh na 1. stupni by instalován na 
všechny zařízeni. Děti ho využívají i mimo výuku matematiky. 

5. ZŠ v zastoupení p. Boháčkové podepsala memorandum o spolupráci s lidmi z MF UK. 
Výzkumný a realizační tým se bude v rámci projektu rozvoje informatického myšlení u 
žáků na základních školách ucházet o dotační granty v rámci několika programů a od 
jehož získání se bude odvíjet další vývoj. Naše škola je aplikačním garantem, který 
deklaroval zájem o aplikaci výsledků tohoto výzkumného projektu v praxi. 

      6.    Otevření nové budovy ZŠ v září 2018 je nereálné, důvodem jsou administrativní 
              průtahy. Vedení ZŠ spolupracuje s Radou MČ na plánování rekonstrukce budovy v 
Jizerské, aby se navýšila kapacita školy, která je nyní zcela vyčerpána. I když se díky tomu 
navýší počet tříd (3 velké a 7 malých), bude problém s TV. Proto se jedná se Sokolovnou. 

 


